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Na osnovu c^lana 187 i 188 Poslovnika Skupgtine Crne Gore, ministru energetike i 
rudarstva Sa§i Mujovicu postavljam sljedece

POSLANitKO PITANJE

Ministre Mujovicu,

CEDIS je danas uniSteno preduzece. Tome je kljuc^no doprinio menad^ment, ciji se 
najodgovorniji ^lan, nakon §to ste preuzeli ministarstvo, naSao u Odboru dorektora, 
umjesto da zbog duplog negativnog miSljenja DRI bude saiikcionisan.
Da li je to u skladu sa najavljenom meritokratijom ili cete preduzeti radnje u cilju zaStite 
struke, koju ste prije angazmana u Vladi branili i da li dete profesionalizacijom 
rukovodeceg kadra u elektro energetskom sektoru zaStititi ekonomski interes Crne Gore, 
ali i sopstveni profesionalni integritet i politi^ku perspektivu?

Obrazloienje pitanja cu dati na sjednici Skupgtine.

Odgovor tra^im i u pisanoj formi

POSLANIK

Nikol^ Rakoc^evic
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Poslanieko pitanje:

CEDIS je danas unisteno preduzece. Tome je kljucno doprinio 
najodgovorniji clan, nakon sto ste preuzeil ministarstvo, nasao 
da zbog duplog negativnog mi§ljenja DRI bude sankeionisan 
Sf I' skladu sa najavijenom meritokratijom Hi cete preduzeti radnie u ciliu zastite
Sra „ Xiftrnang^mana u Vladi branili i da li cete profesionalizaeijim rukLdeig 

®",f9ftskom sektoru zastiti ekonomski interes Crne Gore, all I sopstveni 
profesionalni integritet i politicku perspektivu?

menadzment, 6iji se 
u Odboru dorektora, umjesto

ODGOVOR:
Postovani poslanice Rakocevicu

Dozvolite mi da apostrofiram da je profesionalizaeija i primjena postulata meriokratije Jedino 
ispravno opredeljenje i put ka ozdravijenju energetskih kompanija, Od tog zdravorazumskog i 
naueno utemeljenog pristupa niti zelim, niti cu odustati. Nazalost, i pored dobre volje da oval 
proces bude brz i efikasan, postoje brojna ogranicenja, a cvrsto vjerujem da ih razumijete. 
Naravno, prihvatam i Vase suprotno videnje i pozivanje na moju odgovornost I eventuaino 
nesposobnost.

Podsjecanja radi, prema koalicionom sporazumu nastalom pri formiranju 44. Vlade politick! 
konstituenti vecine su dogovorili podjelu mjesta u odborima direktora po partijskom kljucu. 
Dakle, bez ikakvog mog uticaja i bez ikakve ostavijene mogudnosti meni kao ministru da 
djelujem "post festum”. Dogovor je napravljen. Korist ill steta su vec pocinjeni. Napredak u 
smislu primjene principa meritokratije je ostvaren usvajanjem ideje Predsjednika Vlade 
gospodina Milojka Spajica, da se dio clanova odbora direktora bira iz redova profesionalaca I 
da mjesto izvrsnog direktora bude povjereno kandidatu sa najboijim kvalifikaeijama a po 
osnovu javnog konkursa.

Sve ono sto sam mogao podrzati I implementirati sa aspekta proklamovanih stavova to sam I 
uradio. podatno, jasno sam sugerisao partijskim liderima da za mjesta u odborima direktora 
kompanije CEDIS, all I ostalih energetskih subjekata delegiraju svoje najbolje, najstrucnije 
kadrove. Da li su poslusali ovaj stav, sami ste svjedoci i mozete prosuditi, all Vas molim I za 
dozu objektivnosti i sagledavanja moje nemoguenosti da bilo sta izmijenim u tom pogledu, U 
konkretnom slucaju kompanije CEDIS mjesto predsjednika Odbora direktora je u partijskoj 
raspodjeli pripalo partiji Demokrate Crne Gore, a samim tim njihovo ekskluzivno pravo je da 
nominuju kandidata za kojeg smatraju da je adekvatno rje§enje. Njihov izborje bio gospodin 
Vladimir Cadenovic, dosadasnji izvrsni direktor kompanije.
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Nlje dobro sto je ovo preduzece izazvalo negativnu medijsku paznju sto ie od Drzavne

zaposlenih, narocito u administraciji. Odgovor na zateceno stanje je bio raspustanie 
prethodnog odbora direktora i formiranje novog u kojem participiraju i dva clana dobNena po

"'i®" Vasu zabrinutost za bvu kompaniju i uz
aaXboaB Da B 'T'tr 5’'®*®"'^'“"°' “^dio sve li granicama svoje
nadleznosti. Da li ce to biti dovoijno za revitalizaciju preduzeca, pokazade dolazeci dani.
Svakato ima puno prostora za napradak, a ovo preduzeca je toliko vazno za Crnu Goru da 
mate rnoje cvrsto obeoanje da cu se njegovim poslovanjem detaljno baviti, koristeci 
raspolozive zakonske mehanizme.
S postovanjem,

sve
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*^^rof. dj,5<isa Mujovic


